
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 26. juni 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 695

Hvor meget plads, herunder hvor stor sporkapacitet, vil gennemførelse af en

S-togsforbindelse til Roskilde Station kræve i forhold til den nuværende spor-

kapacitet på stationen i Roskilde? Der tænkes i den forbindelse på den ekstra

plads, en endestation kræver med hensyn til rengøring af togstammer og par-

kering, og vil sporkapaciteten være til stede, hvis Roskilde Kommune realise-

rer Ny Østergade-projektet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Christiansen (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Christiansen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen

formand
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